
VIF´s Generalforsamling tirsdag den 29/02-2024. 
 
Dagsorden: 

1. Valg af dirigent 
 
Ole Bagge 
 
Dirigent konstaterer at generalforsamlingen var rettidigt indkald jævnført vedtægterne 

2. Aflæggelse af beretning v/ Formandens Karin Forsmann 
Status for 2023 der er 273 aktive medlemmer som er indmeldt til kommunen 
I år har vi kunne tilbyde følge hold: 
 

• Forældre barn (2-3 årige) 

• Tons og Tummel (4-6 årige) 

• Spring 1 (6-8 år) 

• Spring 2 (9 år og op) 

• Move to the Music 

• Badminton børn 3.-6. kl. 

• Core-træning 

• Indendørsfodbold Senior 

• Indendørsfodbold U9 Drenge 

• Indendørsfodbold U11/U13 PIGER 

• Indendørsfodbold U12 DRENGE 

• Udendørsfodbold Old Boys 7 Mands 

• Udendørsfodbold U6 MIX 

• Udendørsfodbold U9 DRENGE 

• Udendørsfodbold U11 DRENGE 

• Udendørsfodbold U11 Piger 

• Udendørsfodbold U13 Piger 

• Voerladegård Floorball 

• Volleyball 

• Badminton baneudlejning 

• Åben badminton 
 

Vi deltog igen ved Smukfest 2023 som Danmarks smukkeste morgenoprydning. Vi takker Gitte R 
fordi hun har gidet at stå i spidsen for dette fantastiske arrangement hvor vi har mulighed for at 
tjene penge til vores lille klub. 
 

Beach volley baner er blevet istandsættelse. Og har været brugt sensommer 2023 

Volleyball er godt kørende med god opbakning. Er godt tilfreds med den ekstra tid de har fået 

tildelt i år. Forventer at de vil prøve Beach volley til sommer. 

I år har vi stor succes med badminton som, Maja Maria Nielsen, Marianne Kjærsgaard Sveen og  
Nina Clausen står for. Holdet har 18 aktive udøver efter at alderstrinnet er justeret til 2-6 klasse. 
Der har været et godt år med deltagelse i op til flere stævner 
Badminton baneudlejning er år på 7 baner fordelt over ugens 5 dage i de huller vi har i haltiderne 
 

I år har der også være ”drop in badminton” om mandag som Maja styre. Der har været et pænt 

besøg sæsonen igennem i den time hvor der er åben 

  



Martin Bak Vad, Christian Dyring, Anker Ravn og Anders Kobberup har været de hardcore trænere 
til Core-træning. Igen i år har der været 22 tilmeldte, og også på dette hold er diversiteten blandt 
deltagerne at spore. Det vigtige ved coretræning er ikke, om musklerne eller konditionen er i top fra 
starten. Hver enkelt deltager tilpasser træningen efter egene evner (med hjælp fra træneren) og 
gradvis i løbet af sæsonen bliver de bedre og bedre 
 

Der er taget afsæt i zumba, men har budt på flere internationale sange end ved et normalt 

zumbahold. Det er Linda Rimmer Mogensen, der igen har stået for, at 28 personer mandag efter 

mandag har fået sved på panden ved en masse dans 

Vi prøver at få at oprette et Yoga hold i denne sæson men trænerne sprang desværre fra. Så det 

blev ikke til noget. 

Floor ball ved Henrik Ellegaard er stadig en lille sammentømrer gruppe på 12 medlemmer som 

træner hver torsdag aften 

Der har været Åben Hal imellem jul og nyt år. Det benyttede 7 forældrepar af. 
 
Legeplads ved klubhuset er i elendig tilstand at det ikke kan svare sig at gøre mere ved den. Der 
har ikke været interesser fra andre foreninger i byen om at gå i partnerskab om at drive den videre. 
Derfor har vi har valgt at nedlægge den. 
 

Aflæggelse af Gymnastikudvalgets beretning v/ Gymnastikudvalgs formand Louise 

Grankvist 
Der er mange deltager på Spring 2 og ikke så mange på spring 1 holdet De har givet nogle 

udfordringer med hensyn til træner. Så næste år vil vi nok skære kravene til hvilken hold man skal 

være på anderledes. Vil gerne havde været på kursus men de var udsolgt. Spring 2 holdet var en 

lørdag i Ry hallen og springe i deres spring hal, da vi kan låne den gratis, da den er en del af 

Skanderborg. Der blev fremskaffet en Air kilen fra penge fra en font ansøgning. 

Aflæggelse af Fodboldudvalgets beretning v/ Fodboldudvalgs formand Jan 

Lundtoft/Lone/Karin/Kim 
 

INDE- og UDESÆSONEN U11-U13 Piger 

Lones piger har det godt Udendørs går det godt Men indendørs er der nye regler pga alderen. Vil 

gerne forsætte så lang tid indendørs ind til at man kan komme udendørs. 

UDESÆSONEN U9 OG U12 Drenge 

Den 17. august 2023 skød U9 og U12 drengene udesæsonen i gang i flot solskin. Det kaldte på is 

og gode snakke mellem store og små, som for første gang mødtes til fælles træning. U12-holdet 

havde 8 spillere på U9-holdet 16 spillere tilmeldt. Denne konstellation opstod i kølvandet på U14-

holdets opløsning, da enkelte børn gerne ville fortsætte fodbolden i Voerladegård, hvilket gav de 

yngre hold mulighed for at opdele sig på en ny måde til kampe, da vi fik tilført en ny årgang til 

truppen. 

Anders Kobberup og Nina Kuhlmann Clausen har fast stået for torsdagstræningen med Morten 

Clausen og Thomas Jensen hver anden gang, så der altid var 3 på pletten til den store fælles trup. 

Træningen á 1 ½ times varighed har været både alders- og niveauinddelt, så der har været spillet i 

forskellige konstellationer.  

Om tirsdagen har der også været træning for truppen á 1 ½ times varighed. Træningen har 

primært været varetaget af Tommy Buus, Lise Krebs og Asbjørn Ellegaard, og det har først og 

fremmest været U12 drengene, der har deltaget i denne træning, da det kun har været enkelte fra 



U9, som har ønsket træning to gange om ugen. Det har givet de store mulighed for at blive ekstra 

godt sammentømret og spille lidt ”hårdere” samt ekstra styrketræning og teknik. 

Begge hold har deltaget i turneringer og stævner, og børnene har haft det sjovt sammen både 

inden- og udenfor banen. Både sejre og nederlag er håndteret i god stil, og der har været både 

pokaler og medaljer at hente med hjem til klubhuset og værelserne derhjemme.  

INDESÆSONEN U9 Drenge 

Truppen har bestået af 11 spillere med Kevin Kuhlmann Clausen som primær træner og Nina 

Kuhlmann Clausen som assistent og administrator på alt det praktiske. Holdet har i år haft gunstige 

betingelser for at lære at spille indendørs fodbold, da der har været bedre plads i hallen, end de 

har været vant til fra tidligere år. Med færre børn og mindre aldersspredning har spillernes 

’niveauer’ også været mere jævnbyrdige, og drengene har hygget sig med en times træning hver 

torsdag.  

Holdet deltog i et enkelt indendørsstævne i Egebjerg, og her spillede de virkelig godt sammen som 

et hold og sluttede dagen med flotte medaljer.   

INDE- og UDESÆSONEN Senior - Old Boys 

Kim Møller-Nielsen 

Udendørs Old Boys 7 mand har 17 deltager. I denne sæson har vi ikke opleve at skulle aflyse 

kampe fordi vi ikke kunne stille hold. Indendørs er der også en god deltagelse på 17 medlemmer. 

Der trænes/spilels mod hinanden kun da det officiel kampprogram som regel er i weekenden hvor 

ingen kan. 

Beretningerne er godkendt 

5. Fremlæggelse af revideret regnskab v/Helle Tholstrup 
 
Regnskabet er godkendt 

6. Indkomne forslag 
1. Med henblik på at skabe større åbenhed og interesse for arbejdet i VIF foreslås det, at alle 

referater fra bestyrelsesmøderne bliver gjort tilgængelige for klubbens medlemmer. 

Forslaget bliver stem ned. Argumentet for at det ikke skulle offentlig gøres, er at det er et 

arbejdsredskab for bestyrelsen. Men for at imødese forslaget med hensyn til større åbenhed vil 

bestyrelsen arbejde med at udsende et nyhedsbrev som kort, indeholder beslutninger og 

kommende aktiviteter. 

2. Det foreslås, at Holdsport fremover bliver den eneste tilmeldings- og kommunikations-

platform for VIF.  

Der vedtages at vi går 100 % over på Holdsport. 

7.   Valg af bestyrelsesmedlemmer 
 

• Lone Jelsing ønsker genvalg 

• Helle Tholstrup ønsker genvalg 

• Louise Grankvist ønsker genvalg 
 

8.   Valg af suppleanter: 
 



• Jan Lundtoft ønsker genvalg     

• Lars Lindencrone ønsker genvalg 

 

9.   Valg af revisor og revisor suppleant, på valg er:  
 

• Helle Blæsbjerg  

• Suppliant Peter Glibstrup 
 
 

10. Eventuel 
Der er et ønske om at fodbold bliver halvårligt kontingent og kommer til at følge kalenderåret og 

ikke sæsonen. 

På baggrund af at Voerladegaard IF bliver en del af Insero Klubsamarbejdet med AC Horsens var 

vi blevet inviteret med til et event hvor vores spiller fik lov til at løbe med ind på banen inden kamp 

start Det var en supper oplevelse for de spiller der var med til det event i Horsens. 

Dirigent: Ole Bagge 

Referent: Ole Bagge 

 


